
NASELJE NOVE JARŠE

Sprejeli srno srednjeročni plan
krajevne skupnosti

V četrtek, 26. decembra 1985, smo na seji skupščine krajevne
skupnosti sprejeli srednjeročni plan za obdobje 1986—1990.

Precej hude krvi, kot pravimo, je steklo, sestavljavcem plana, tj.
članom sveta skupščine, pa naredilo nekaj sivih las! Srednjeročni plan
smo namreč sestavljali za celotno naselje Nove Jarse s krajevnima
skupnostima Jože Moškrič-Ciril in Dušan Kveder-Tontaž. Oba sveta
skupščin sta namreč nienila, da je potrebnu pri vseh zadevah, ki so
skupnega pomena za naselje Nove Jarše, voditi enotno politiko in na-
črtovati skupaj.

Od manjkajočih objektov,
planiranih že v srednjeročnem
planu 1981-1985. nam ni
uspelo »dobit« več kot objekt
PTT z ATC centralo in omrcž-
jem. Je pa bil ta objekt že v seda-
njem planu, a jc izpadel, kot je
izpadla zdravstvena postaja z
večnamenskim domom družbe-
nih organizacij in je v nasled-
njem planu zopet tam nekje pri
koncu seznama. Zato smo z
amandmajem predlagali občin-
ski skupščini in sisu za PTTLjub-
Ijana.dabizgradiliobjekt vdveh
fazah.vprvileta 1987kotpoštno
enoto, do leta 1989 pa še ATC in
omrežje.

Pa nas je zopet prehitela KS
Nove Fužine, ki ima tudi to tako
nesrečno oznako »družbeno
usmerjena soseska z vso intra-
strukturo«! Naši krajani pa niso
pozabili, da so tudi Nove Jarše
kot organizirana novogradnja,
imele že od leta 1972 dalje na
papirju. ki mu pravimo zazidalni
načrt, vse te objekte in zagotovi-
•lo. da bo ob zaključku gradnje
stanovanj tudi to. Pa ni bilo, kot
žc prej v Štepanjskem naselju. In
sc vrtimo v začaranem krogu, ko
načrtujemo. investitorjev pa ni.
oziroma so posamezni sisi spo-
sobni le po delčkih sestaviti do-
končni mozaik, ki pa ima pri nas
konkretno imc: pošta i ATC,
dom družbenih organizacij,
banka. oddelek knjižnice, do-
končna urcditev centra naselja,
garažc itn. V tem pomenu smo
tudi prejeli grajo naših krajanov
na zboru delovnih Ijudi in obča-
nov, češ da nismo bili kaj dosti
aktivni...

V srednjeročnem planu smo
razporedili tudi druga opravila.
ki jih kot krajcvna skupnost
opra\ Ijamo in prek komisij <>veta
skupščine sproti rešujemo, le da
jedan poudarek na konkretnejše
reše\anje inangažiranjcdelegat-
ske bazc prek \seh dclcgacij kra-
je\ne skupnosti. Do leta 1990 bo
opravljena rekonstrukcija dela
Žalske cete in usposobljena za
(^nosmerni motomi promet: še
prcj pa bo končana rckonstruk-
cija Mirnc poti. Pri osnovni šoli
bo zgrajena nova telovadnica;

lelovadnica bo zgrajena tudi pri
prehodnem mladinskem domu.
Končana bo zobna ambulanta za
šolske otroke \z 111. samopri-
spevka, v obeh ambulantah (za
otroško varstvo in odrasle) pa
vztrajamo pri razporeditvi
zdravstvenih delavcev tako, da
bo delo potekalo v dveh izme-
nah, hkrati pa bomo ugotavljali
trekvenco izkoriščanja, da bomo
ugotovili, kaj nam je sploh prine-
sla preselitev osnovnega zdrav-
stva iz Blagovno-transportnega
centra na Kvedrovo 30. Za višjo
ravcn športne rekrcacije kraja-
nov bodo narejeni načrti za re-
kreacijsko cono na severu nase-
Ija, GIP Gradis pa bo istočasno
saniral svojo gramoznico.

Pridružujemo se ugotovitvam,
da bodo naslednja leta izredno
težka. da bo potrebno vlagati v •
združeno delo, od koder bodo
potcm pritekala finančna sred-
stva, in da nam mora postati
splošna stabilizacija alla m
omega vsega. ne samo parola.
Zato tudi nismo preveč napenjali
tega loka »nacrtovanja v KS«, ki
mu nekateri pravijo »skupek
žclja«!

Ob koncu srednjeročnega
plana KS smo sklenili, da bomo v
praksi, to je med krajani, aktiv-
neje uresničevali usta"vno kon-
cepcijo krajevne skupnosti. hu-
manizirali medsebojne odnose
predvsem v hišni samoupravi in
skupaj delovali za ta naš samou-
pravni socializcm, za boljši jutri,
/a našo srečo.
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